

these presents firmly enjoining you, and every of you, and all others in this behalf interested, that on Friday the Eighteenth day of August next, at our City of Quebec, personally you be and appear, for the Dispatch of Business, to treat, do, act and conclude upon these things which, in our said Provincial Parliament, by the Common Council of our said Province, by the favor of of God, may be ordained. IN TESTIMONY WHEREOF, these our Letters we have caused to be made Patent, and the Great Seal of our said Province to be thereunto affixed: - Witness our Right trusty and Right well beloved Cousin the Right Honorable ARCHIBALD, EARL OF GOSFORD, Baron Worlingham of Beccles, in the County of Suffolk, Captain General and Governor in Chief in and over our Provinces of Upper and Lower Canada, Vice Admiral of the same, and one of Our Most Honorable Privy Council, &c. &c. &c. at our Castle of St. Lewis, in our City of Quebec, in our said Province of Lower Canada, this eighth day of July, in the year of Our Lord, one thousand eight hundred and thirty-seven, and in the eighth year of our Reign.

G.

THOMAS AMIOT, Clk. Cn. in Chy.

le teneur de ces Présentes enjoignant fermement à vous et à chacun de vous, et tous autres y intéressés, à cet égard, que vous ayez à paraître et paraissiez personnellement Vendredi, le dix-huitième jour d'Août prochain, dans notre cité de Québec, pour procéder à l'expédition des affaires, et traiter, faire, agir et conclure sur ces choses qui par la faveur de Dieu, pourront être ordonnées dans notre dit Parlement Provincial par le Conseil Commun de Notre dite Province. EN FOI DE QUOI, Nous avons fait sortir ces Présentes Nos Lettres Patentes, et à icelle fait apposer le Grand Sceau de Notre dite Province. Témoin Notre Très fidèle et Très Bien aimé Cousin le Très Honorable ARCHIBALD COMTE DE GOSFORD, Baron Worlingham de Beccles, dans le Comté de Suffolk, Capitaine Général et Gouverneur en Chef, dans et sur les Provinces du Haut et du Bas-Canada, Vice-Amiral d'icelles, et un de Nos Très-Honorables Conseillers Privés, Sa Majesté, &c. &c. &c. A notre Château St. Louis, dans Notre Cité de Québec, dans Notre Province du Bas-Canada, ce huitième jour de Juillet, en l'an de Notre Seigneur, mil huit cent trente-sept, et dans la huitième année de Notre Règne.

G.

THOMAS AMIOT, Clc. de la C. en Ch.

PROVINCE OF } GOSFORD.
LOWER CANADA.

By His Excellency the Right Honorable ARCHIBALD, EARL OF GOSFORD, Baron Worlingham of Beccles, in the County of Suffolk, Captain General and Governor in Chief in and over the Provinces of Upper and Lower Canada, Vice Admiral of the same, and one of His Majesty's Most Honorable Privy Council, &c. &c. &c.

A PROCLAMATION.



WHEREAS in the Session of the Provincial Parliament of Lower Canada, held in the sixth year of His present Majesty's Reign, and in the year of Our Lord one thousand eight hundred and thirty-six, a certain Bill, intituled, "An Act " to provide for making and maintaining a Rail Road " from the River Saint Lawrence to the Province Line," was passed by the Legislative Council and Assembly of this Province; and whereas the said Bill, in the said Provincial Parliament in the same Session thereof, on the twenty-first day of March, in the year aforesaid, was presented to Me, the said Right Honorable Archibald, Earl of Gosford, then being Governor in Chief in and over the said Province, and administering His Majesty's Government within the same, for His Majesty's Assent, and was then by Me reserved for the signification of His Majesty's Pleasure thereon; and whereas the said Bill hath been laid before His Majesty in Council, and His Majesty by and with the advice of His Council, on the nineteenth day of August now last past, was pleased to As-

Province du } GOSFORD.
Bas-Canada.

De par Son Excellence le Très-Honorable ARCHIBALD COMTE DE GOSFORD, Baron Worlingham de Beccles, dans le comté de Suffolk, Capitaine Général et Gouverneur en Chef, dans et sur les Provinces du Haut et du Bas-Canada, Vice Amiral d'icelles, et un des Très-Honorables Conseillers Privés de Sa Majesté, &c. &c. &c.

PROCLAMATION.



ATTENDU que dans la Session du Parlement Provincial du Bas-Canada, tenue dans la sixième année du Règne de Sa Présente Majesté Guillaume Quatre, Roi du Royaume Uni de la Grande Bretagne et d'Irlande, Défenseur de la Foi, et en l'année de Notre Seigneur mil huit cent trente six, il fut passé un certain Bill, intitulé, "Acte pour pourvoir à la construction et " à l'entretien d'un chemin à Lisses, à partir du fleuve " St. Laurent, à aller jusqu'à la ligne Provinciale." par le Conseil Législatif et la Chambre d'Assemblée de cette Province; et vû que le dit Bill, dans le dit Parlement Provincial, dans la même Session d'icelui, le vingt-unième jour de Mars, en l'année susdite, fut présenté à Moi, le dit Très-Honorable Archibald, Comte de Gosford, étant alors Gouverneur en Chef administrant le Gouvernement de Sa Majesté dans la dite Province, pour la Sanction de Sa Majesté, et fut alors par moi, réservé pour la signification du Plaisir de Sa Majesté sur icelui: Et attendu que le dit Bill a été mis devant Sa Majesté en Conseil, et qu'il a plu à Sa Majesté par et de l'avis de